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Skrivelse Fruängsgården 

Under en längre tid har delar av seniorbostäderna på Fruängsgården stått tomma. Den 23 maj 

2019 behandlades frågan gällande omfattande upprustning och renovering av bostäderna. 

Förvaltningen framförde då att de såg ett behov av att bredda utbudet med fler anpassade och 

tillgängliga boendeformer för äldre i stadsdelen. 

 

Det har efter det blivit känt i media att lägenheterna ska förmedlas till nyanlända under tiden 

då renovering pågår. Dock har mottagandet av nyanlända avtagit under pandemin och med 

anledning av det vill vi framföra en förfrågan om det kan vara aktuellt för andra 

bostadssökande grupper inom stadsdelen att nyttja lägenheterna istället.  

 

Mot bakgrund av detta vill Sverigedemokraterna väcka en skrivelse till förvaltningen med 

följande frågeställningar: 

1. Står lägenheter vid Fruängsgården för närvarande tomma? 

2. Om bostäder står tomma; när är de planerade att förmedlas på nytt? 

3. Överväger förvaltningen att förmedla dessa till andra bostadssökande grupper än 

nyanlända? 

 

 

 

 


